



## Styrelsemöte v. 21

**Datum:** 2023-05-23

**Tid:** 12:15

**Plats:** Fooajén

**Närvarande:** Robin Forslund, Samuel Lindberg, Markus Eriksson, Emil Edin, Johan Andersson Östling, Linus Hellström, Axel Hamilton, Ella Kennebäck, Filippa Westerberg

### 1 Mötets öppnande

### 2 Formalia

#### Val av justerare

Samuel Lindberg valdes till justerare.

#### Godkännande av dagordning

### 3 Senaste mötesprotokoll

### 4 Lägesrapport

Samuel: Ska fixa mejl, bra FUM möte

Emil: Studieråd igår, gick bra

Linus: Fortfarande inget svar angående alumkvällen, däremot har gbg återkommit med svar om att inte går på torsdag, dags att kolla med andra nationer som GH och ÖG. Sittning gick bra, ska börja fixa inför kräftskivan

Axel: städat och skickat inventeringslista till samuel, ska skicka den igen. Vill flytta på ramarna från förrådet.

Robin: Måste anmäla till stingfestivalen, ska ha ett bås med minicaps och litet pris. Behöver även en Kort beskrivning om UD på stingfestivalens sida

### 5 Mötesfrågor

#### 5.1 Overaller

Nästa beställning av ovvar kommer ha Leons tryck på. Ska beställa in dessa pronto.

#### 5.2 Styrelsebilder

Robin ska checka me Noa vilka dagar han kan fota och sedan checka med styrelsen.

## 6 Övriga frågor

Soundboks grill:

Axel har designat en grill till soundboksen

## 7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 12:50

-----  
Sekreterare Markus Eriksson

-----  
Ordförande Robin Forslund

-----  
Justerare Samuel Lindberg



UPPSALA  
DATAVETARE